
Protokół nr 35.17

ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku 
oraz Komisji Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 

w dniu 24 sierpnia 2017 roku w godzinach 1230– 1420

Członkowie  połączonych  komisji  przez  aklamację  na  przewodniczącego  obrad  wybrali
Przewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku Andrzeja Koca.
W  posiedzeniu  udział   wzięli  członkowie Komisji  Sportu i Rekreacji  Rady Miasta Ełku
wg załączonej listy obecności; na 13  członków  Komisji  w posiedzeniu uczestniczyło 10
oraz  członkowie  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Rady  Miasta  Ełku  w/g  załączonej  listy
obecności; na  13  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 13. W związku z tym
obrady obu Komisji  i podejmowane decyzje są prawomocne.   
W  posiedzeniu  obu  Komisji  nie  uczestniczyli  radni:  Dariusz  Dracewicz,  Jan  Gróndwald
i Krzysztof Wiloch.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Główny specjalista ds. planowania i realizacji budżetu - Barbara Dąbrowska,
• Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej – Iwona Adeszko,
• W-ce Prezes Stowarzyszenia Kajakowego Key-ko – Robert Kuczyński,
• Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Piotr Gałuszka,
• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Konrad Siemienkiewicz,
• Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
• Radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Pkt.1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  po  stwierdzeniu  quorum

pozwalającego  na  podejmowanie  prawomocnych  decyzji  o  godzinie  12.30  otworzył
posiedzenie obu Komisji witając członków Komisji oraz gości.
Następnie zapytał o uwagi do przekazanego wcześniej porządku posiedzenia.
Obie komisje nie wniosły uwag i w obecności 14 radnych; jednogłośnie, poprzez aklamację
przyjęły porządek posiedzenia:
Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Prezentacja Stowarzyszenia Kajakowego Key-ko.

4. Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zofii Nasierowskiej.
5. Informacja na temat prac remontowych w placówkach oświatowych przeprowadzonych w
okresie wakacyjnym.

6. Informacja dotycząca przygotowania bazy sportowej i rekreacyjnej na terenie miasta przed
nowym rokiem szkolnym. 
7. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2017,  

3) w sprawie emisji obligacji komunalnych w latach 2017-2018,

4) innych z  porządku sesji  Rady Miasta  Ełku zaplanowanej  na  dzień  27 czerwca 2017 r.
i dotyczących prac Komisji.

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  Sportu  i  Rekreacji



poinformował radnych, że protokóły obu Komisji były do wglądu w Biurze Rady Miasta; czy
są uwagi?

Członkowie  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez
aklamację przyjęli protokół nr 31.17 z dnia 21 czerwca 2017 roku z ostatniego posiedzenia
Komisji.

Członkowie  Komisji  Oświaty  i  Kultury  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez
aklamację  przyjęli  protokół  protokół  nr  34.17  z dnia  21  czerwca  2017 roku z  ostatniego
poprzednich posiedzeń Komisji.     

Pkt 3.  Prezentacja Stowarzyszenia Kajakowego Key-ko.
W-ce  Prezes  Stowarzyszenia  Kajakowego Key-ko Robert  Kuczyński  omówił  działalność

Stowarzyszenia,  które oferuje profesjonalne usługi z zakresu szeroko rozumianej turystyki
oraz sportów wodnych.
Jako jedyni w regionie mamy do zaoferowania tak duży wybór atrakcji wodnych w jednym
miejscu:
- plaża - sporty wodne,
- pole namiotowe,
- spływy kajakowe,
- catering,
- namioty okolicznościowe,
- zimowe zabawy,
- inne atrakcje.
Organizujemy  spływy  jednodniowe  (kilkugodzinne),  spływy  weekendowe,  spływy
indywidualne czyli  spływy na zamówienie, to propozycja dla grup znajomych którzy chcą
pływać  we własnym towarzystwie,  spływy  rodzinne  –  uwzględniające  udział  w imprezie
rodzin z dziećmi.  Dostosowane do potrzeb duszy i  ciała  turysty który ceni sobie wygodę
i spokój. Zimowy poligon kajakowy – dla prawdziwych śmiałków którzy nie boją się wypraw
kajakowych niezależnie od pory roku. Surviwal kajakowy – specjalna oferta dla osób które
już trochę pływali i nie boją się prawdziwych wyzwań jakie daje nam natura.  
Ponadto  zajmujemy  się  ratownictwem  i  ogólnie  pojętym  bezpieczeństwem  nad  wodą.
Piszemy projekty i pozyskujemy środki zewnętrzne.

Jeśli chodzi o potrzeby, jest prośba o zagospodarowanie terenu nad rzeką Ełk, przy jej
ujściu do jeziora – postawienie wiaty, która by umożliwiła wsiadanie i wysiadanie z kajaków
z możliwością przebrania się, odpoczynku i postawieniem kosza na śmieci.  Obecnie tylko
plaża miejska oraz teren MOS umożliwia bezpieczne wsiadanie i wysiadanie z kajaka. Jest to
ważne w przypadku osób starszych, mniej sprawnych i dzieci. Niezbędny były również slip
do wyciągania i spuszczania na wodę kajaków.

Teren od ul. Suwalskiej do mostu kolejowego przy 108 Szpitalu Wojskowym – czy
nie można byłoby tam wykonać przedłużenia ścieżki rowerowej? Jest to teren atrakcyjny.
Można by zrobić kładki na tej części podmokłej.
Wywiązała się dyskusja.

Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Rekreacji Andrzej Surynt – ile osób, oprócz
grup zorganizowanych korzysta z usług Stowarzyszenia?

  W-ce Prezes Stowarzyszenia Kajakowego Key-ko Robert Kuczyński – jest to tysiące
osób  w  sezonie.  W  ciągu  jednego  dnia  ok.  150  osób.  Jest  jednej  problem,  chodzi
o zaśmiecanie szlaków kajakowych na rzece Ełk. Jest to duży problem. Ze swojej strony my
zbieramy takie pływające śmieci. Jeśli chodzi o powalone drzewa zgłaszamy takie problemy
Straży Miejskiej.

Radny Nikodem Kemicer – rzeczywiście  problem śmieci  jest ogromny.  Prośba, by
przejrzeć zrzuty do wody, w kratach jest sporo uzbieranych śmieci, zanieczyszczeń. Będzie
rewitalizowany dalej Park Kopernika i dobrze byłoby pomyśleć o takim miejscu na kajaki.
Jest to jeden z naszych walorów turystycznych.

 Radny Ireneusz Dzienisiewicz – takie miejsca dla kajaków wraz z wiatą powinno być
uwzględnione w programie rewitalizacji.



Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  byliśmy  w  terenie  odnośnie  planu
zagospodarowania  tego  cypla  przy  „zielonym  mostku”  przy  promenadzie,  naprzeciwko
„Willa Park”. Jest to jedno z miejsc, drugie jest na wysokości „Skate Parku” gdzie mogłaby
postać  taka  przystań  z  infrastrukturą  wiatową.  Musimy popatrzeć  pod  kątem możliwości
wjazdu przyczepy z kajakami. Warto ten teren, który się nadaje  o taką funkcję uzupełnić i to
zrobimy. Przy projektowaniu trzeba zatem ta funkcję dla kajaków uwzględnić.

Przewodniczący Komisji Sportu i Rekreacji Andrzej Koc zdementował informacje, że
wjazd na teren MOS jest odpłatny informując, że w sezonie letnim MOS pracuje w godzinach
8.00-21.00 codziennie.  Kajaki  z  akwenu wodnego spływają  do 20.00. Natomiast  na teren
MOS jest bezpłatny, wodowanie i wyjmowanie kajaków z wody również jest bezpłatne.

Pkt 4.  Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zofii Nasierowskiej.
Dyrektor  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  Iwona  Adeszko  powiedziała  na  wstępie,  że

Miejska  Biblioteka  Publiczna  im.  Zofii  Nasierowskiej  w  Ełku  w  obecnym  kształcie
i lokalizacji funkcjonuje od 2004 roku. 
W  tym  czasie  budynek  nie  był  modernizowany.  Z  perspektywy  czasu,  nie  wszystkie
rozwiązania  dotyczące  pomieszczeń  biblioteki  okazały  się  wystarczająco  funkcjonalne.
Problem  stanowią  m.in.  za  duże  powierzchnie  korytarzy  i  szatni,  ściany  oddzielające
poszczególne  działy na każdym piętrze czy też filary wewnątrz  sali  konferencyjnej,  które
przysparzają trudności przy organizacji spotkań i koncertów. W bibliotece nie ma również
działu dla młodzieży i magazynu na książki.  Należy wymienić też instalację elektryczną i
komputerową. Remontu wymaga również elewacja budynku. 
Pierwszym  krokiem  do  zmian  było  ogłoszenie  konkursu  na  modernizację  i  przebudowę
Miejskiej Biblioteki Publicznej. Wpłynęły dwie prace. 
Decyzją  sądu  konkursowego  I  nagrodę  otrzymał  Marcin  Furtak  PRACOWNIA
PROJEKTOWA  F-11.  Praca  uzyskała  największą  ilość  punktów.  Zwycięska  koncepcja
wyróżniała się atrakcyjnością i funkcjonalnością przestrzeni. 

Nagrodzona koncepcja spełniała wszystkie konkursowe założenia. Wyróżniała się przede
wszystkim atrakcyjnością rozwiązań architektoniczno – przestrzennych wewnątrz budynku.
Proponowane  rozwiązania  poprawią  z  jednej  strony  komfort  użytkowników  biblioteki,  z
drugiej  natomiast  przyczynią  się  do  podniesienia  poziomu  funkcjonalności  wszystkich
pomieszczeń.  Kubatura  budynku  pozostanie  bez  zmian.  Zmieni  się  z  kolei  układ
pomieszczeń. Biblioteka zyska również nowoczesną, barwną elewację wykonaną ze szkła. 
3.150  tysięcy  złotych  to  planowane  koszty  przebudowy  siedziby  Miejskiej  Biblioteki
Publicznej w Ełku. 

W  tym  roku  zostanie  wykonana  kompletna  dokumentacja  projektowa.  Natomiast
inwestycja rozpocznie się w przyszłym roku, po pozyskaniu środków finansowych w ramach
Zintegrowanych  Inwestycji  Terytorialnych  Regionalnego  Programu  Operacyjnego
Województwa Warmińsko – Mazurskiego.  Pieniądze w kwocie przynajmniej 2.700 tys zł na
przebudowę  biblioteki  chcemy  zdobyć  z  funduszy  unijnych.  Jeżeli  uda  się  zdobyć
dofinansowanie, prace ruszą w przyszłym roku.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Bogusław  Wisowaty  zaproponował,  by  rozważyć
i sprawdzić możliwości konstrukcyjne dobudowania piętra budynku biblioteki.

 Dyrektor  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  Iwona  Adeszko  powiedziała,  że  można  to
przeanalizować.

Pkt  5.  Informacja  na  temat  prac  remontowych  w  placówkach  oświatowych
przeprowadzonych w okresie wakacyjnym. 

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił informację przygotowaną przez Wydział
Edukacji dotyczącą zadań remontowych w placówkach oświatowych w 2017 – informacja
w załączeniu do protokółu. Oprócz podstawowych zdań remontowych takich, jak malowanie
i  odświeżenie  sal  lekcyjnych  jest  kilka  dużych  związanych  z  reforma  oświaty.  Mamy
dodatkowych 8 grup przedszkolnych a jesteśmy przygotowani nawet na 10. Będzie stołówka



plus  wydawalnia  posiłków  w  SP  nr  1  przy  ul.  Koszykowej  na  55  miejsc.  Szczegóły
w informacji.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Bogusław  Wisowaty  zwrócił  się  z  prośbą
o przygotowanie dla komisji następującej informacji:
- ile trzeba będzie dołożyć środków finansowych z budżetu miasta do wydatków związanych
z reformą oświaty – w rozbiciu na poszczególne szkoły,
- z iloma nauczycielami nie zostanie przedłużona umowa o pracę.

Radny  Nikodem  Kemicer  powiedział,  że  martwi  przedłużający  się  remont  ulicy
Suwalskiej. Chodzi o dojazd do Szkoły Sportowej, gdzie jest obecnie konflikt komunikacyjny
i problem z dowiezieniem dzieci do szkoły. Prośba by zwrócić się do Policji, by chociaż na
rozpoczęcie roku szkolnego pokierowała w tym rejonie ruchem.

Radny Robert Klimowicz – poradnia sportowa funkcjonuje na „starych” zasadach tylko
do końca września br, a od miesiąca października trzeba będzie płacić?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – będziemy sami organizowali badania dla UKS
i  dzieci  ze  Szkoły  Sportowej.  Możliwość  skorzystania  nieodpłatnego  przekazano  do
wiadomości dyrektorom naszych szkół. Mają oni zebrać wszystkie potrzeby i nam zgłosić.
Przestaje funkcjonować przychodnia sportowa ze środków Narodowego Funduszu Zdrowia.
My będziemy  starali  się  zabezpieczyć  naszych  uczniów.  Będziemy  też  w  porozumieniu
z Pro-Medicą szukali rozwiązania, może uda się zatrudnić lekarza na kontrakt.

Jeśli chodzi o termin wykonania prac drogowych: na ulicy Suwalskiej do 20 września,
ulica Kolonia do 15 września.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Joanna  Porucznik  zwróciła  uwagę,  że  część
nauczycieli łączy etaty w różnych szkołach i problemem są różne godziny przerw pomiędzy
lekcjami. Prośba jeśli byłaby taka możliwość, by to ujednolicić w naszych szkołach.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  możemy  przedyskutować  problem
z dyrektorami szkół i spróbować to rozwiązać. 
Obie Komisja zapoznały się z przedłożoną informacją.

Pkt 6.  Informacja dotycząca przygotowania bazy sportowej i rekreacyjnej na terenie
miasta przed nowym rokiem szkolnym.

 Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  Konrad  Siemienkiewicz  omówił
informację dotyczącą stanu przygotowania bazy sportowej i rekreacyjnej na terenie miasta
przed nowym rokiem szkolnym – informacja w załączeniu do protokółu.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Tomasz Przekop zwrócił uwagę na teren usytuowany w Szeligach a dzierżawiony
przez ZHP. Tam się tak naprawdę nic nie dzieje.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – ZHP ma dzierżawę jeszcze na rok. Warto poszukać
ciekawego rozwiązania dla tego terenu. Jesienią się nad tym zastanowimy. 
Obie Komisja zapoznały się z przedłożoną informacją.

Pkt 7. Opinia Komisji do projektów uchwał:
Przed rozpoczęciem omawiania i  opiniowania projektów uchwał obie Komisje,  poprzez

aklamację przyjęły,  że głosowanie nad opinią  do poszczególnych projektów uchwał będzie
odbywać się wspólnie.

  
1)  Główny  specjalista  ds.  planowania  i  realizacji  budżetu  Barbara  Dąbrowska omówiła
projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2027, który
obejmuje zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w latach 2017, 2018, 2019 w tym:
1.  Zwiększa  się  dochody  bieżące  w 2017 roku  o  kwotę  93 134  zł  (wpływy z  różnych
dochodów w oświacie – 86 650 zł - dział 801 rozdział 80104, 80195, wpływy z usług 
– usuwanie azbestu – 4 215 zł – dział 900 rozdział 90095, środki z UE na projekt „Teraz czas
na zmiany” – 2 269 zł – dział 853 rozdział 85395); 
2. Zmniejsza się dochody majątkowe w 2018 r. o kwotę 1 500 000 zł – dofinansowanie 
z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na inwestycję „Hala sportowa przy ZSS”; natomiast



zwiększa  się  do dochody majątkowe w 2019 r.  o  kwotę  1 500 000 zł  w związku  z  tą
inwestycją.
3. Zwiększa się wydatki budżetowe 2017 roku o kwotę 727 134 zł, w tym:
-  wydatki  bieżące  zwiększa  się  o  kwotę  612  134  zł  (zwiększenia  dotyczą: wydatków
bieżących na oświatę i wychowanie oraz edukacyjną opiekę wychowawczą 445 650 zł – dział
801 i  854, dotacji  dla  organizacji  pozarządowych  – dotacje  na zadania  miasta  w zakresu
kultury i dziedzictwa narodowego - 40 000 zł – dział 921 rozdział 92195 oraz kulturę fizyczną
– 55 000 zł – dział 926 rozdział 92695, zakupu usług – szczepienie przeciwko grypie 
– 65 000 zł – dział 851 rozdział 85149, usuwanie azbestu z budynków w tym VAT – 4 215 zł
– dział  900 rozdział  90095 i  dział  758 rozdział  75814, realizacje projektu „Teraz czas na
zmiany” – 2 669 zł – dział 853 rozdział 85395, natomiast zmniejszenie o kwotę 400 zł 
wydatków w Urzędzie Miasta – dział  750 rozdział  75023, związane jest  z przeniesieniem
wydatków na realizacje projektu „Teraz czas na zmiany”);
- wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 115 000 zł – dział 801 (zwiększenie na zakupy
inwestycyjne w SP 4 o kwotę 35 000 zł – dział 801 rozdział 80148, na budowę oświetlenia 
ul.  Gizewiusza 60 000 zł – dział 900 rozdział 90015 i ul. Słowackiego – 30 000 zł – dział 900
rozdział 90015, zmniejsza się natomiast wydatki wydatków inwestycyjnych w SP 9 o kwotę
10 000 zł).
4. Zwiększa się wydatki inwestycyjne w 2018 r. o kwotę 380 000 zł (zwiększenia 
na inwestycje: „Budowa ulicy św. M. M. Kolbego i św. Franciszka” – 400 000 zł, „Projekt
budowy połączenia drogowego od ul. Kościuszki do ul. Emilii Plater” – 250 000 zł, „Budowa
ul. 07KDW osiedle Tuwima (projekt + realizacja) – 350 000 zł,  zmniejszenie na inwestycję
„Hala sportowa przy ZSS” – 620 000 zł).
5. Zwiększa się wydatki inwestycyjne w 2019 r. o kwotę 1 563 000 zł („Hala sportowa przy
ZSS”).
6. W związku z powyższymi zmianami zwiększa się deficyt budżetu 2017 o kwotę 634 000 zł
w 2017 roku. W 2018 roku zwiększa się deficyt budżetowy o kwotę 1 880 000 zł, w 2019 r.
zwiększa  się  o  kwotę  63 000  zł.  Zwiększenia  zostaną  pokryte  wolnym  środkami  z  lat
ubiegłych.
II. W załączniku nr 2 zmiany w roku 2017 - 2019 dotyczą: 
1. Wprowadzenie nowych przedsięwzięć:
„Budowa ulicy św. M. M. Kolbego i św. Franciszka” (2017-2018),
„Projekt budowy połączenia drogowego od ul. Kościuszki do ul. Emilii Plater” (2017-2018),
„Budowa ul. 07KDW osiedle Tuwima (projekt + realizacja) (2017-2018);
2. Zmian w realizacji przedsięwzięć: „Hala sportowa przy ZSS” (2016-2019), „Teraz czas na
zmiany”  (2017-2018),  „Rozwój  transgranicznych  inicjatyw  społecznych”  (2017-2018)  -
zmiana klasyfikacji budżetowej.

2 i 3)  Główny specjalista ds. planowania i realizacji budżetu Barbara Dąbrowska omówiła
następnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok w części
dotyczącej  prac komisji.  Proponowane zmiany obejmują (część opisowa zmian w budżecie
miasta):
*    w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział
Edukacji:
1. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Ełku w rozdziale 80101 przenosi się

pomiędzy paragrafami wydatkowymi kwotę 35.332,00 zł. Zwiększenie planu na wydatki
nie  zaliczane  do  wynagrodzeń  spowodowane  jest  koniecznością  wypłaty  odprawy
pośmiertnej należnej rodzinie zmarłej Pani Wicedyrektor. Zmniejszenie planu wydatków 
w  paragrafie  wynagrodzenia  osobowe,  tj.  przeniesienie  na  zabezpieczenie  wypłaty
odprawy.

2. Na  wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Sportowych  w  Ełku  przenosi  się  pomiędzy
rozdziałami i paragrafami wydatkowymi kwotę 1.900,00 zł w celu zabezpieczenia środków
na wypłatę dla Animatora Sportu za prowadzenie zajęć dla dzieci i młodzieży na boisku
Orlik.



3. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 9 w Ełku w rozdziale 80101 przenosi się
pomiędzy paragrafami wydatkowy kwotę 10.000,00 zł. Zwiększenie planu wydatków na
zakup usług remontowych, zmniejszenie planu wydatków inwestycyjnych. Przeniesienie
pomiędzy  paragrafami  pozwoli  na  prawidłowe zakwalifikowanie  wydatku  dotyczącego
remontu a nie inwestycji.

4. Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Bajka w rozdziale 80195 zwiększa się plan
dochodów  i  wydatków  o  kwotę  4.650,00  zł.  Zwiększenie  planu  spowodowane  jest
współorganizacją projektu pn. „Poetyckie podróże przedszkolaków” współfinansowanego
ze środków Narodowego Centrum Kultury w ramach programu Bardzo Młoda Kultura
2016-2018.  W  projekcie  weźmie  udział  50  wychowanków  z  Miejskiego  Przedszkola
Bajka.

5. Na  wniosek  Dyrektora  Miejskiego  Przedszkola  Słoneczna  Ósemka  w  rozdziale  80104
zwiększa  się  plan  wydatków  ogółem  o  kwotę  240.000,00  zł.  Zwiększenie  wydatków
w  paragrafach  wynagrodzeń  i  pochodnych  od  wynagrodzeń  spowodowane  jest
utworzeniem  4  nowych  grup  przedszkolnych  w  budynku  Szkoły  Podstawowej  nr  9,
zatrudnieniem 15 osób tj. 8 nauczycieli i 7 osób obsługi. Zwiększenie wydatków na zakup
materiałów i wyposażenia również związane jest z funkcjonowaniem nowo utworzonych
grup.

6.  Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 2 w Ełku zwiększa się plan wydatków ogółem
o  kwotę  144.000,00   zł.  Zwiększenie  wydatków  ogółem  spowodowane  jest
przekształceniem  z  dniem  1  września  2017  roku  Gimnazjum  nr  2  w  Ełku  w  Szkołę
Podstawową  nr  1  w  Ełku.  W  Szkole  Podstawowej  będą  funkcjonowały  oddziały
przedszkolne, świetlica, stołówka, będzie prowadzone kształcenie specjalne dla uczniów
posiadających  orzeczenia  PPP.  W  związku  z  nowymi  zadaniami  szkoły  będzie
zatrudnionych dodatkowo 10 osób, w tym: w zerówce 1 nauczyciel i 1 pomoc nauczyciela;
w szkole podstawowej 4 nauczycieli; w świetlicy 2 wychowawców; w stołówce 2 osoby
do wydawania posiłków. Zmniejszenie wydatków w rozdziale 80110 jest przesunięciem
wydatków  na  nowe  rozdziały  i  powoduje  częściowe  zabezpieczenie  zwiększenia
wydatków w rozdziale 80101 – szkoły podstawowe. 

7. Zwiększa się plan wydatków budżetowych w rozdziale 80104 i 80149 o kwotę ogółem
82.000,00 zł (w każdym rozdziale po 42.000,00 zł), zwiększenie wydatków dotyczy dotacji
udzielanej dla przedszkoli niepublicznych. W przedszkolach systematycznie wzrasta liczba
uczniów, na które przekazywana jest dotacja z budżetu miasta. Zaplanowane kwoty nie są
wystarczające aby pokryć zapotrzebowanie przedszkoli składane w formie miesięcznych
wniosków.  Zwiększenie  dochodów  w  rozdziale  80104  o  kwotę  82.000,00  zł  z  tytułu
wpływów  z  różnych  dochodów,  są  to  wpłaty  gmin  z  tytułu  zwrotu  kosztów  dotacji
udzielanej na dzieci niebędące mieszkańcami Gminy Miasta Ełku. Zwiększone dochody
pokryją zwiększone wydatki dla przedszkoli niepublicznych z tytułu udzielanej dotacji.   

Zwiększenie  planu wydatków budżetowych  ogółem o  kwotę  384.000,00 zł  proponuje  się
pokryć z wolnych środków. 
8. W  dochodach  gromadzonych  na  wydzielonych  rachunkach  oraz  wydatkach  nimi

finansowanych w 2017 roku:
W rozdziale  80101 – Szkoła Podstawowa nr 2 w Ełku – zwiększa się  plan dochodów
i wydatków o kwotę 3.000,00 zł. Zwiększenie planu dochodów i wydatków spowodowane
jest otrzymaniem środków na zakup pomocy dydaktycznych w ramach realizacji Programu
Super Koderzy z Fundacji Orange.
W rozdziale 80101 – Zespół Szkół Sportowych w Ełku – zwiększa się plan dochodów
i wydatków o kwotę 5.000,00 zł. Zwiększenie planu dochodów i wydatków spowodowane
jest  otrzymaniem  środków  na  zakup  pomocy  dydaktycznych  w  ramach  otrzymanej
darowizny  na  cele  edukacyjne  z  Fundacji  Orange.  Zwiększenie  dochodów  z  różnych
wpływów z tytułu przygotowywania obiadów  przeznaczone będzie na zakup drobnego
sprzętu kuchennego. 

9. W załączniku nr 7 do uchwały – Plan dochodów w łącznej kwocie rachunku dochodów
samorządowych jednostek budżetowych prowadzących działalność na podstawie ustawy



o systemie oświaty i wydatków nimi finansowanych w 2017 roku, w punkcie 1 Szkoły
Podstawowe, dodaje się zapis: Szkoła Podstawowa nr 1 w Ełku z kwotą dochodów 
i wydatków 74.500,00 zł. W załączeniu plan finansowy Szkoły Podstawowej nr 1 w Ełku.

*    w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Biuro  Współpracy
z Organizacjami Pozarządowymi:
Zwiększenie wydatków o kwotę 95 000 zł na otwarte konkursy ofert, w których nabór trwa 
i w których jest zwiększone zapotrzebowanie na realizację zadań samorządu miasta Ełku tj.:
1) Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  (Dział: 921, Rozdział: 92195, Paragraf: 2360) 
– zwiększenie o kwotę 40 000 zł,
2)  Kultura  fizyczna  i  sport  (Dział:  926,  Rozdział:  92695,  Paragraf:  2360)  –  zwiększenie

o kwotę 55 000 zł.
Wydatki zostaną sfinansowane wolnymi środkami.

W zadaniach inwestycyjnych  „Hala sportowa przy ZSS” dział 926, rozdział 92695, § 6050
Inwestycja przewidziana do realizacji  w cyklu trzyletnim z dofinansowaniem ze środków
Funduszu  Rozwoju  Kultury  Fizycznej.  Po  otrzymaniu  informacji  o  wysokości
dofinansowania  w  poszczególnych  latach  dostosowanie  w  budżecie  wydatków
i dochodów. 
Po wprowadzeniu zmian  koszt inwestycji na lata 2016-2019  wynosi 8 598 340 PLN, 
w tym: środki własne 5 098 340 PLN, dofinansowanie 3 500 000 PLN:
        2016 rok
     25 340 PLN  -  środki własne
        2017 rok
     830 000  PLN  -  środki własne 530 000 PLN /  dofinansowanie  300 000 PLN 
     2018 rok
     6 180 000 PLN  -  środki własne 4 480 000 PLN /  dofinansowanie  1 700 000 PLN 
     2019 rok
     1 563 000 PLN  -  środki własne 63 000 PLN /  dofinansowanie  1 500 000 PLN 

Ponadto w związku z uchyleniem uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych w latach 
2017-2018 w pkt 3 uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok dokonuje
się  zmiany  zapisu  i  określa  się  limit  zaciąganych  zobowiązań  w  2017  w  wysokości
21 500 000 zł. Teść projektu uchwały w sprawie emisji obligacji pozostaje bez zmian.

Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Członkowie obu Komisji w głosowaniu jawnym; 14 głosami „za” - jednogłośnie zaopiniowali
pozytywnie projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta
Ełku na lata 2017-2027.
Członkowie obu Komisji w głosowaniu jawnym; 14 głosami „za” - jednogłośnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku na 2017 rok.

Następnie członkowie obu Komisji  w głosowaniu jawnym; 14 głosami „za” - jednogłośnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych w latach 
2017-2018.

4) w pkt. innych z porządku sesji Rady Miasta Ełku zaplanowanej na dzień 27 czerwca 2017 r.
i dotyczących prac Komisji omówiono i zaopiniowano:

1.  Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały  w sprawie Konkursu pn.
„Nagroda Prezydenta Miasta Ełku za wyróżniającą się pracę dyplomową o tematyce związanej
z miastem Ełk” - zmiany dotyczą wyłącznie procedury przeprowadzania konkursu, z punktu
widzenia wnioskodawców nic nie ulegnie zmianie. Protokół z posiedzenia Kapituły, przy tej
zmianie byłby podpisywany wyłącznie przez Przewodniczącego Kapituły.



Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Członkowie obu Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za” - jednogłośnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie Konkursu pn. „Nagroda Prezydenta Miasta Ełku za
wyróżniającą się pracę dyplomową o tematyce związanej z miastem Ełk”.

2.  Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Stanisław  Zalewski  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie
zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  jednostek  budżetowych  gromadzących  dochody  na
wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu
i trybu sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku
i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.
W projekcie  uchwały  zaktualizowano  wykaz  jednostek  oświatowych,  w  tym w związku  z
reformą  ustroju  szkolnego.  Gimnazjum  nr  2  w  Ełku  zostaje  przekształcone  w  Szkołę
Podstawową nr 1 w Ełku. W związku z powyższym w wykazie jednostek Gimnazjum nr 2
zostaje wykreślone, dodaje się Szkołę Podstawową nr 1 - szczegóły w uzasadnieniu do projektu
uchwały.
Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie obu Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednogłośnie zaopiniowali
pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  jednostek
budżetowych  gromadzących  dochody  na  wydzielonym  rachunku  bankowym,  źródeł  tych
dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów
gromadzonych  na  wydzielonym  rachunku  i  wydatków  nimi  finansowanych,  dokonywania
zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania. 

Pkt 8. Sprawy różne i wolne wnioski
Radny  Nikodem  Kemicer  zgłosił  wniosek  o  przedłożenie  informacji  za  2016  rok

dotyczącej wysokości przekazywanej dotacji, dofinansowania wszystkich piłkarskich klubów
sportowych działających na terenie miasta Ełku, łącznie z podaniem udzielanych ulg np. w
przypadku korzystania z boisk czy hal sportowych.

Radny  Nikodem  Kemicer  dodał,  że  stypendia  sportowe  powinny  być  przyznawane
wyłącznie za osiągnięcia sportowe. Należy rozważyć mniejsze dofinansowanie piłki nożne a
więcej przeznaczyć na inne dyscypliny sportowe, tam gdzie naprawdę są duże osiągnięcia.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  zwrócił  uwagę,  że  90%  zawodników  otrzymujących
stypendia jest spoza Ełku i należałoby pomyśleć o zmianie uchwały o stypendiach, tak, aby
stypendia otrzymywały jedynie mieszkańcy Ełku.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jesteśmy w tej chwili w momencie kreślenia
nowej strategii sportu w mieście. Warto byłoby wszystkie takie uwagi poddać pod rozwagę
właśnie w tej strategii. Do następnej Komisji przemyśleć i zgłosić tego typu wnioski, które by
tam zapisano. Strategia będzie prezentowana na kolejnym posiedzeniu Komisji.

W związku  z  wyczerpaniem  porządku,  Przewodniczący  obrad  Andrzej  Koc  podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie obu komisji o godz. 14.20.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:  Przewodniczący obrad:
Małgorzata Stachowiak

Andrzej Koc


